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Goedenavond minister de Jonge,

Of eigenlijk een slechte avond. De avond waarop ik in een e-mail lees dat de vervroegde vaccinatie van het grootste

gedeelte van de huisartsen op zijn vroegst kan starten vanaf4 februari.

Ik krijg sterk het idee (om het spreekwoordelijk te houden) dat we ons een worst voor hebben laten houden en

vervolgens weer met een kluitje het riet in worden gestuurd.

Terwijl al mijn patienten ondertussen denken dat alle huisartsen gevaccineerd zijn, geldt dit voor de meeste huisartsen

helaas niet. En dan nu weer het bericht dat dat dus volgende week ook nog niet gaat gebeurden, heel misschien de

week erop als het meezit....

Maar ik moet zeggen dat ik ook daar niet meer in geloof, het wordt waarschijnlijk op zijn vroegst de week daarop. En

dan zitten we nog geen week voor half februari. Waarin we al gevaccineerd zouden worden.

Ondertussen wordt de kans op omvallen van de eerstelijns huisartsenzorg alleen maar groter, tijd is helaas iets wat we

niet meer hebben. Stel ik heb geluk en ik word 8 februari gevaccineerd, dan krijg ik mijn tweede vaccin op 8 maart.

Vanaf 22 maart (14 dagen later) zou ik dan beschermd zijn tegen het coronavirus. De derde golf komt ook in maart, wat

een timing. Helaas is het tot op heden zo dat alles wat met corona te maken heeft (behoudens de vaccinaties) eerder

komt als gedacht. Dat betekent dat de meeste huisartsen tijdens de derde golf dus nog niet beschermd zijn.....

Dus wat moeten we nu doen om onze mede Nederlanders nog enige toegang tot zorg te garanderen als we in de derde

golf zitten, hier zijn een aantal opties mogelijk.

1)Wat mij de beste optie lijkt, voor de resterende huisartsen in de nog niet gevaccineerde provincies dan toch weer

overschakelen op het Pfizer vaccin. Dit kan ook door de ziekenhuizen gegeven worden (hebben ze al eerder gedaan) en

hoeft maar een periode van 2 weken tussen de beide vaccinaties te zitten, waardoorje alle huisartsen voor de derde

golf beschermd hebt. En daarmee alle Nederlands toegang hebben tot een arts in de derde golf.

2) Een andere optie zou zijn om alle covid zorg te verplaatsen naar ziekenhuis/ambulance, waar het personeel wel

beschermd is. En dat de niet-gevaccineerde huisartsen alleen de niet-covid gerelateerde zorg doen (voor zover je dit

betrouwbaar kunt onderscheiden van elkaar). Daarbij is de kans groot dat de tweedelijn/ambulance dit er tijdens de

derde golf helaas niet bij kunnen hebben

3) De laatste optie is gewoon zo doorgaan, wachten tot de eerstelijns artsen in de niet gevaccineerde provincies wordt

uitgeschakeld en dan alles naar de tweedelijn. Dit leidt onherroepelijk tot een zorginfarct, waarbij de toegang tot

zorg/een arts helaas niet meer gegarandeerd kan worden.

Tegelijkertijd is het zo dat een huisarts zijn of haar patient niet zomaar in de kou laat staan. Vaak wordt gezegd dat

huisartsen alles maar doen wat hun gevraagd of opgelegd wordt en dit alles zonder te staken of het gewoon niet te

doen. Dit heeft alles te maken met het feit dat dit altijd ten koste gaat van onze dierbare patient/patienten. Dat geldt
ook nu. Ondanks de corona zie ik minstens 4 mensen per uur met klachten (normaal gesproken was dit 6), pleeg ik

daarnaast tientallen telefoontjes per dag en doe nog een aantal visites bij kwetsbare ouderen of ernstig zieke mensen.

Met name de Britse variant is besmettelijker, maar verloopt daarnaast vaak asymptomatisch. Dit betekent dat ik als

huisarts, naast mijn collega's en personeel, veel patienten kan besmetten, zonder dat ik mij daarvan bewust ben. Terwijl
ik mij wel zoveel mogelijk aan de hygiene maatregelen en afstand houdt. Voor een lichamelijk onderzoek kun je de 1.5

meter helaas niet handhaven. Mijn dag op de praktijk houdt om 17:00 op, waarna ik mij naar de huisartsenpost begeef.

Daar heb ik dienst tot 23:00 en worden nog een aanzienlijk aantal mensen besmet. Ditillustreert mijn vermoeden dat de

niet-gevaccineerde huisartsen de nieuwe superverspreiders worden. Waar de rest van de bevolking nog maar 1 persoon

mag ontvangen per dag, zien wij er tientallen. Je kunt je voorstellen wat er gebeurt als er met al deze artsen die ik deze

geillustreerde dag heb gezien hetzelfde gebeurt. Dan kunnen alle maatregelen nog zo streng zijn, maar houd je het niet

meer tegen.

En dit is waar bijna alle huisartsen voor vrezen, niet voor hun eigen leven, maar voor het leven van hun patienten.
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Aan de vertraging van de levering van het Moderna vaccin kunnen we weinig veranderen, maar aan het vaccineren van

eerstelijns artsen wel. In een crisis moetje naar crisismaatregelen grijpen en dat is in dit geval het Pfizer vaccin

toedienen aan de huisartsen in de niet-gevaccineerde provincies. Want hoeveel besmettingen zal het opleveren als één

enkele niet bewust zieke huisarts in één dag al tientallen mensen besmet? En hoeveel doden zal het kosten als we geen

eerstelijn meer hebben, maar alleen een tweede lijn in de derde coronagolf? Ik denk dat die grove rekensom makkelijk is

gemaakt.

In afwachting van uw reactie,

Met vriendelijke groet,

(NB Daarnaast moet me nog van het hart dat het vaccineren van huisartsen op het moment dat ze zelf gaan vaccineren

(wat eerst het idee was) natuurlijk ook een wassen neus was, gezien je pas weken daarna beschermd bent)


